
Opis biura projektu - tekst łatwy do czytania i rozumienia (ETR) 

Biuro projektu jest dostosowane do potrzeb 

osób z niepełnosprawnościami i osób 

starszych. 

Adres biura projektu to ulica Szymanowskiego 13 w Chełmie. 

Biuro jest na parterze. 

 

Do biura możesz dotrzeć komunikacją publiczną 

lub samochodem. 
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Najbliższy przystanek jest 200 metrów od biura (ulica Wieniawskiego/

sklep Tesco). 

Do biura wejdziesz, gdy pokonasz dwa stopnie schodów. 

 

 

Przy schodach jest poręcz.  
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Osoby z niepełnosprawnościami mogą skorzystać z podjazdu przy 

schodach.  

 

 

Do biura możesz wejść z psem asystującym. 
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W biurze jest toaleta dla osób z 

niepełnosprawnościami. 
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